

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority.

1039th meeting,
5 August 1959.

1980 (XXIV). Two petitions from the Fikirini G. S. Party (T/PET.11/745 and Corr.1, T/PET.11/745/Add.1)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petitions from the Fikirini G. S. party concerning Somaliland under Italian administration,³¹

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority, in particular that the matter raised in the petition falls within the internal organization of the party.

1039th meeting,
5 August 1959.

1981 (XXIV). Five petitions from the Great Somalia League, Bosaso (T/PET.11/746)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petitions from the Great Somalia League, Bosaso, concerning Somaliland under Italian administration,³²

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority.

1039th meeting,
5 August 1959.

1982 (XXIV). Fifteen petitions from the Great Somalia League (T/PET.11/747)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petitions from the Great Somalia League concerning Somaliland under Italian administration,³³

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

1039th meeting,
5 August 1959.

1983 (XXIV). Six petitions from the Liberal Somali Youth Party (T/PET.11/748)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petitions from the Liberal Somali Youth Party concerning Somaliland under Italian administration,³⁴

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

1039th meeting,
5 August 1959.

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante.

1039ème séance,
5 août 1959.

1980 (XXIV). Deux pétitions du parti Fikirini G. S. (T/PET.11/745 et Corr.1, T/PET.11/745/Add.1)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, les pétitions du parti Fikirini G. S. concernant la Somalie sous administration italienne³¹,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante, d'où il ressort notamment que la question évoquée dans les pétitions relève de l'organisation intérieure du parti.

1039ème séance,
5 août 1959.

1981 (XXIV). Cinq pétitions de la Ligue de la Grande Somalie, à Bosaso (T/PET.11/746)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, les pétitions de la Ligue pour une grande Somalie, à Bosaso, concernant la Somalie sous administration italienne³²,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante.

1039ème séance,
5 août 1959.

1982 (XXIV). Quinze pétitions de la Ligue pour une grande Somalie (T/PET.11/747)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, les pétitions de la Ligue pour une grande Somalie concernant la Somalie sous administration italienne³³,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

1039ème séance,
5 août 1959.

1983 (XXIV). Six pétitions du parti libéral de la jeunesse somalie (T/PET.11/748)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, les pétitions du parti libéral de la jeunesse somalie concernant la Somalie sous administration italienne³⁴,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

1039ème séance,
5 août 1959.

³¹ See T/PET.11/745 and Corr.1, T/PET.11/745/Add.1, T/OBS.11/102, T/L.943.

³² See T/PET.11/746, T/OBS.11/106, T/L.944.

³³ See T/PET.11/747, T/OBS.11/101, 105, T/L.942.

³⁴ See T/PET.11/748, T/OBS.11/101, 102, 105, T/L.943.

³¹ Voir T/PET.11/745 et Corr.1, T/PET.11/745/Add.1, T/OBS.11/102, T/L.943.

³² Voir T/PET.11/746, T/OBS.11/106, T/L.944.

³³ Voir T/PET.11/747, T/OBS.11/101, 105, T/L.942.

³⁴ Voir T/PET.11/748, T/OBS.11/101, 102, 105, T/L.943.